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De raad van de gemeente Steenwijkerland in vergadering bijeen d.d. 3-11-2020
Een unilocatie voor het voortgezet onderwijs Steenwijkerland is, na de fusies van de verschillende 
scholen van voortgezet onderwijs in Steenwijkerland het meest gewenste scenario. Met een 
unilocatie wordt een ontmoetingsplek gecreëerd voor alle schoolgaande kinderen, onafhankelijk van 
het type onderwijs wat ze volgen. Dit draagt bij aan inclusie in onze gemeente.
 Het onafhankelijke adviesbureau HEVO doet de volgende aanbevelingen: “Op basis van het 
uitgevoerde onderzoek, waarvan de resultaten in dit rapport zijn weergegeven, wordt geadviseerd 
om bij de besluitvorming omtrent de investeringen in onderwijshuisvesting voor de komende 
periode, rekening te houden met de lange-termijn-investeringsbehoefte in de huisvesting van het 
voortgezet onderwijs in Steenwijkerland. 
De doorrekening van de verschillende varianten over de levensduur van de gebouwen – zowel in 
kapitaallasten als in exploitatie voor het onderwijs – laat daarbij zien dat een unilocatie een goed 
denkbaar en haalbaar alternatief kan zijn voor het IHP. Dit zal vanuit gemeente en schoolbestuur 
een aanvullende inzet vergen in termen van middelen en organisatie. Gegeven het perspectief is het 
verder uitwerken daarvan de moeite waard.”

Overwegende dat:
- We een keuze maken voor de komende 40 jaar,
- Door de veranderingen in het onderwijs door de v.o. scholen aangegeven wordt dat een 

unilocatie zowel onderwijskundig als qua exploitatie de beste oplossing is,
- Er in de huidige keuze van het college nog steeds 3 locaties komen,
- Het onderzoek naar de verschillende scenario’s heeft aangetoond dat het verder uitwerken 

van het scenario dat uitgaat van een unilocatie zeker de moeite waard is.

Draagt het college op:
- De uitkomsten van het onderzoek te gebruiken om in onderling overleg te komen tot een 

goede verdeling in de financiering tussen de stichting en gemeente, met als scenario de 
realisatie van een unilocatie voor de VO-scholen

- In de uitwerking van dit plan mee te nemen of er meer voorzieningen kunnen worden 
ingevlochten (zoals bijvoorbeeld de bibliotheek), zodat er ergens anders voordeel te halen 
valt.

- De raad op de hoogte te houden van de ontwikkelingen en indien nodig, de dekking op te 
nemen in de perspectiefnota 2022 e.v.
 

en gaat over tot de orde van de dag.
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